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Vragen fracties en antwoorden college Voorbespreking 9 juni 2021

Agendapunt 1.4 Gescheiden inzameling en duurzame verwerking van luiers en 
incontinentiemateriaal vanaf 2022 

Indiener: Hans van Vierssen, VVD

1.  Ieder huishouden moet in Buren € 6,48 meer afvalstoffenheffing gaan betalen gebaseerd op het 
solidariteitsbeginsel. Toch lijkt dat solidariteitsgevoel grenzen te hebben. In de kernen Asch, 
Ommeren en Lingemeer worden geen containers geplaatst. Waarom is dat zo voorgesteld en 
gebaseerd op welke kaders? a.  Ik weet het niet van Ommeren en Asch, maar Lingemeer telt geen 
330 inwoners zoals in het raadsvoorstel staat, maar minimaal 330 woningen binnen de gemeente 
Buren. Dit zijn allemaal vrijstaande huizen en twee onder een kappers. In de meeste woningen 
wonen meer dan twee mensen dus een voorzichtige inschatting van mijn kant is dat er minimaal 
700 inwoners, maar waarschijnlijk meer in Lingemeer wonen.

Bij het bepalen van het aantal containers is gekeken naar het aantal inwoners per met luier- of 
incontinentiemateriaal en de verspreiding van containers over de kernen en plaatsen van 
containers op centrale plekken waar bewoners van het buitengebied geregeld komen voor 
boodschappen en/of hun kinderen. In de grotere kernen komt in ieder geval één container. In 
de kleinere kernen hangt dit af van de ligging ten opzichte van de grotere kernen. Bij de 
bepaling van de hoeveelheid containers is hiernaast ook gekeken naar het geschatte gebruik 
en de kosten. De Avri heeft de gegevens gebruikt van het aantal inwoners per kern. Het kan 
echter zijn dat bij Lingemeer is uitgegaan van het aantal adressen in plaats van de bewoners.

2.  Hoeveel zou de afvalstoffenheffing verder stijgen wanneer die drie kernen ook gebruik kunnen 
maken van gemeenschapszin en solidariteitsgevoel en een eigen inzamelcontainer krijgen? Ik zie 
mensen al fietsen met een zak incontinentiemateriaal achterop onder de snelbinders.

Deze vraag is intern uitgezet bij Avri en kan op dit moment nog niet beantwoord worden. Het 
antwoord wordt u later deze week schriftelijk toegestuurd. 

3.  AB-voorstel punt 4. Kan ik hieruit opmaken dat wanneer wij niet voor gescheiden inzameling van 
incontinentiemateriaal en luiers stemmen, wij ook op geen enkele manier meebetalen aan de 
kosten van of de kapitaalslasten t.b.v. dit investeringskrediet? Mocht dit zo zijn, hoe wordt dit dan 
geregeld? Gaan we dan differentiëren in de afvalstoffenheffing per gemeente?

Alleen de gemeenten die kiezen voor gescheiden inzameling van incontinentie- en 
luiermateriaal betalen mee aan het investeringskrediet om de kosten voor de aanschaf en 
plaatsing van de benodigde containers te dekken. Als Buren niet meedoet aan de gescheiden 
inzameling betalen wij dus ook niet mee aan het investeringskrediet. De vraag hoe het 
investeringskrediet in zijn werk gaat als Buren wel besluit mee te doen aan de gescheiden 
inzameling wordt momenteel uitgezocht. Dit antwoord wordt u later deze week schriftelijk toe 
toegestuurd. 
Daarnaast wordt er al verschil gemaakt in de afvalstoffenheffing per gemeente, omdat in 
sommige gemeenten het basistarief is verhoogd met een jaarlijks bedrag voor het inzamelen 
van gft-afval in de zomermaanden, het verwijderen van zwerfafval en de opslag van 
incontinentiemateriaal/medisch afval.

4.  De enquête. Is het bekend of de deelnemers aan de enquête voornamelijk toekomstige gebruikers 
zijn van de aparte inzameling of juist niet?  Ik kan me voorstellen dat als van die 207 respondenten 
80% eigen incontinentiemateriaal heeft, het een logische uitkomst is dat de gemeenschap deze 
kosten zou moeten dragen.

Het is niet bekend of de deelnemers van de enquête incontinentie- en/of luiermateriaal 
gebruiken. De enquête was gericht aan alle inwoners van de gemeente Buren en niet aan de 
specifieke doelgroep. De enquête is breed uitgezet op sociale media en geeft geen volledig 
beeld, maar is slechts bedoeld om een eerste inzicht te geven in wat er in de gemeente leeft. 
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